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Z A P I S N I K 
 

7. redne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 17.12.2019 v prostorih Občine Cerkno. 

 

Prisotni: predsednik Vid Lahajnar, Danilo Sedej, Aleš Tušar, Andraž Drešček, Jože Močnik, 

Andrej Valentinčič. 

Opravičeno odsotni: Saša Cvek, Marko Obid, Borut Eržen. 

Ostali prisotni: Valerija Močnik.                              

 

Predsednik Vid Lahajnar, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 6. redne seje sveta z dne 4.12.2019.  

2. Proračun za leto 2020. 

3. Pobude in vprašanja. 

 

AD 1 

 

Glede na to, da so člani sveta zapisnik v pregled prejeli že po elektronski pošti, je bil brez 

pripomb sprejet sklep: 

Potrdi se zapisnik 6. redne seje sveta KS Cerkno z dne 4.12.2019. 

 

 

AD 2 

 

 

Predsednik Vid Lahajnar je besedo predal besedo članom sveta, da vsak predstavi svoje 

projekte za sestavo proračuna za leto 2020. 

 

Andraž Drešček je najprej vprašal, kako je s postavitvijo kupljenih parkovnih klopi, če je že 

vse poravnano. 

Valerija Močnik je odgovorila, da bo preverila, če je že vse poravnano, v nasprotnem primeru 

se bo rezerviralo sredstva v proračunu za leto 2020. 

Andraž Drešček kje nadaljeval, da je prejel prošnjo nogometnega kluba, ki trenira cerkljanske 

otroke, za nakup dveh mrež, katere ponudba znaša 130 EUR. Bil je tudi mnenja, da je 

potrebno popraviti in urediti fitnes v Lamku, za katerega je od Simona Eržena že pridobil 

ponudbo za 300 EUR.  

 



Aleš Tušar je nadaljeval, da bi glede na to, da se bo Oresovka sanirala v celoti, bi lahko 

spotoma sanirali tudi nevaren most v Gopaše. Na podlagi razprave iz prejšnje seje, naj bi se 

najprej pripravil projekt in ocena sanacije, potem pa v dogovoru z lastniki in Hidrotehnikom 

možnosti izvedbe.  

Povedal je še, da bi bilo pri GD v Planini do stopnišča cca 40 m2 dobro asfaltirati. 

 

Andrej Valentinčič je povedal, da so v Čeplezu mnenja, da ni smiselno spravljati vode mimo 

Markuša v obstoječe kanalizacijske vode, ker le ti niso več v dobrem stanju. Bolj nujna je 

ureditev ceste k Čednku. Bi bilo pa smiselno z občino se dogovoriti, katere cevi je smiselno v 

sklopu te ureditve spotoma vkopati. Čas bi bil tudi za asfaltacijo ceste od Andreja do 

Podobnik Krištofa, vendar so tudi v tem primeru nujni dogovori o vkopih potrebnih vodov 

pod cesto, da se ne bo potem prekopavalo. Za konec je spomnil še na urejanje ceste od Zima 

do zajetja Lačnavc. 

 

Jože Močnik je imel pomisleke o rušenju objekta Poljane 21, katerega je odkupila občina, z 

namenom dostopnosti reševalnih vozil. Pri Janezu Peternelu se je zanimal, da je vloga za 

rušenje v Državni tehnični pisarni v Tolminu, od katerih pa ni odgovorov kdaj naj bi do 

rušitve prišlo. Sprašuje, ča bi lahko krajevna skupnost na kakršen koli način pripomogla, da 

do rušitve pride čim prej. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je predlagal, da se s strani krajevne skupnosti naslovi vprašanje na 

Državno tehnično pisarno v Tolmin. 

 

Danilo Sedej je bil mnenja, da je nujno, da se pri zbirnem centru zapre pogled na 

nefunkcionalne bazene čistilne naprave. Lahko bi razmišljali o postavitvi panelne lesene 

ograje, katere vložek ne bi smel presegati 5.000 EUR. 

Na javnem otroškem igrišču, je potrebno menjati ograjo, ki bo preprečevala živalim vstop ter 

uporabo igrišča za stranišče, posekati sadno drevje in ga zamenjati s primernimi drevesi ter 

popraviti polomljena lesena igrala. 

 

Andraž Drešček doda, da bi bilo mogoče bolj smiselno odstraniti pesek iz igrišča in ga 

zamenjati s takšnimi ploščami, ki so pod igrali. Prav tako bi bilo smiselno okoli 

odbojkarskega igrišča postaviti podobne plošče. Pove, da bo za ureditev predlaganega, za 

ponudbo vprašal Vojka Zidariča ter Simona Eržena. 

 

Andrej Valentinčič je poudaril, da bi bilo les dobro impregnirati, da bo bolj obstojen. 

 

Danilo Sedej je še nadaljeval, da je potrebno urediti trg okoli fontane. Kljub temu, da bi ga 

občina urejala v sklopu zapore Močnikove ulice in sanacije zidu pri DU Cerkno. Če se trg 

sanira in uredi v dogovoru s postavljavci šotora ob raznih prireditvah, smo že veliko naredili, 

vse ostalo pa se potem lahko ureja tudi kasneje. 

Spomnil je še na ureditev ekoloških otokov v naselju Cerkno. Povedal je, da si je ogledal vse 

lokacije ter preveril lastništvo, ki je v večini primerov javno dobro. Predlagal je, da bi 

ekološke otoke ob stanovanjskih blokih na Cesti OF, v Mostaniji in na Rajdi proti Planini 

lahko uredili tako, da bi se jih pokrilo. 

Nadaljeval je še z ureditvijo otroškega igrišča v Mostaniji. Razmišljal je, če bi KS financirala 

ureditev prostora občina pa bi kupila igrala.  

Iz leta 1984 pa je KS dolžna še za GD Cerkno postaviti cca 30m ograje, kot dokazilo je 

pokazal sklep. 



Za konec je še dodal, da bi bilo dobro da bi se tudi KS vključila v posodabljanje optičnega 

omrežja. 

 

Andraž Drešček je še spomnil, da ni rezerviranih sredstev za mrliško vežico. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je povedal, da se bo v proračunu za leto 2020 rezerviralo sredstva za 

dokumentacijo, v višini prejete ponudbe Božič d.o.o. 

 

Andraž Drešček je bil še mnenja, da bi se lahko z nizkim vložkom saniralo ograje v naselju. 

 

Člani so predlagali, da se vpraša društva, če bi bilo katero pripravljeno prevzeti. 

 

Danilo Sedej je za konec dodal še, da bi morali v sodelovanju z občino iskati človeka, ki bi po 

Cerknem opravljal manjša vzdrževanja in čiščenje. 

 

AD 3 

 

Brez razprave. 

 

Seja je bila zaključena ob 21.00. 

 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik        Vid Lahajnar 


